
   J.nr. 2010-518-0110

   Dato: 2. marts 2010

Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed svar på spørgsmål nr. 268 af 17. februar 2010. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (SF).

(Alm. del).

                Troels Lund Poulsen

             / Lene Skov Henningsen

                         

Skatteudvalget 2009-10
SAU alm. del Svar på Spørgsmål 268
Offentligt



Side 2

Spørgsmål 268: 

”Ministeren bedes kommentere på erfaringen fra FDM, der indtil nu ikke har oplevet et 
2010-boom i efterspørgslen på partikelfiltre. Der henvises til omtale på DR P3 Nyheder den 
12. februar 2010 kl. 13.26 "Bilister kører uden om partikelfiltre”.”

Svar: 

Der henvises til svaret på spørgsmål 267.


